
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 12.april 
2023 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.00 
 

Tilstede:  
 
Fraværende: Rikke 

 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat:  
JN 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  
g) Orientering i øvrigt  

 

b) Der har været arbejdet med ordblinde 
indsats. Vejlederne havde det med på 
pædagogisk forum, for at sætte fokus på 
det i alle fag.  
c) Planlægningen af næste skoleår. Der 
er meget fokus på de kommende 
eksamener i 9. klasserne. Der er 
terminsprøver for 8. klasserne i denne 
uge. 
Det er sidste skoledag for 9. klasserne 
d. 17/5. 
Morten fortæller om skolens økonomi. 
d) En lærer har valgt at gå på pension 
efter dette skoleår. 
Der er en del rundvisninger for 
kommende elever i øjeblikket. Der er 
også en del Ukrainske elever, der i 
øjeblikket rykker tilbage til Ukraine.  
e) Der har lige været MGP i SFO´en, det 
var en dejlig aften for alle. Der bliver 
arbejdet på noget nyt/mere sand til 
sandkassen i SFO´en.  
Klub: Der bliver snakket om de 
tilbagemeldinger der har været i 
forbindelse med klub. Med de 
tilmeldinger der er til klub lige nu, er det 
ikke en mulighed for at tilbyde det. De 
elever fra 4. og 5. klasse der har brug 
for pasning, kan søge om pasning i 
SFO`en. Annette skriver ud til 
forældrene om denne mulighed.   
 

Punkt 2 Opfølgning på internat Evaluering in plenum 
Hvis vi skal afsted igen, kunne vi 
arbejde med skolens principper.  
Der var god mulighed for, at komme i 
dybden med indholdet.  
Der er snak om det årshjul der blev 
arbejdet med. JN laver et ”kort” årshjul 
til hjemmesiden (kun overskrifter). 



 

Børns leg skal oprettes på 
hjemmesiden. 
 

Tovholder  MM  

Punkt 3 Bestyrelsesvalg Finde kandidater 
Holger udtræder af bestyrelsen ved 
afslutningen af dette skoleår, da han 
ikke har flere elever på skolen.  
Kunne der måske laves en kobling 
mellem bestyrelsen og børns leg.  
 
Der skal laves et lille skriv til 
”fødeskolernes bestyrelser”, for at høre 
om der er nogle der har lyst til at 
indtræde i skolebestyrelsen på Videbæk 
Skole, når deres børn starter i Videbæk.  
 

- Plus forberede valg 

Tovholder Holger (JN&MM)   

Punkt 4 Orientering om 
planlægning af næste 

skoleår 
 

Klassedannelser 
Skemaer 
Der bliver kigget på fagfordelingen d. 
18.+28/4. 
Der er 30 elever i kommende 0. klasser, 
så skolen får to 0. klasser i kommende 
skoleår.  
Der bliver både tre 7. og 9. klasser 
næste skoleår. 
Der er en overlevering mellem 
fødeskolerne og Videbæk Skole, inden 
de ”nye” elever starter. 
De nye klasser laves ud fra de 
principper der er for emnet.  
 

Tovholder MM  

Punkt 5 Skolens indsatsområder det 
kommende skoleår 

Læringskonferencer: For eleverne på 4. og 

7. årgang. 

Skole/hjem samtaler: Det er et fokuspunkt 

for kommende skoleår. 

Meddelelsesbog: Det skal i gang fra næste 

skoleår. 

Fra teknologi til didaktik (fælles kommunalt 

projekt): Der orienteres kort om det. 

Projektet køre de næste to år. Det bliver et 

indsatsområde næste skoleår. 

Tovholder MM/JN  

Punkt 6 Bestyrelsens 
indsatsområder for det 
kommende skoleår 

Bestyrelsen skal tiltrække nye medlemmer.  

Der kunne arbejdes på et årligt møde med de 

andre skolebestyrelser (4-skolesamarbejder). 



 

Der kunne arbejdes på et årligt møde med 

børns leg. 

Bestyrelsen vil gerne være synlige for 

personalet, forældrene og eleverne. Det 

kunne være ved dimension (onsdag d. 21/6). 

Der kigges på en liste over idéer til mulige 

bestyrelsesdeltagelse. 

Tovholder Holger  

Punkt 7 Lejrskoler Drøftelse af rammer (pt. ikke noget oplæg, 

men vi har det som en del af vores årshjul). 

Der laves en list over de forskellige 

lejrskoler og priser som Videbæk Skole 

tilbyder. Her tænkes også på 

forældrebetalingen.  

Punkt 8 Evt. Næste møde skal måske flyttes. 

 

Punkter til kommende møder: •  

 

Hvem skal informeres om hvad?  
 


